
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 15. juni 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1318 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 1318:  

”Hvor stort et beløb blev afsat til it-tilpasninger i loven om forsøgsordning med medi-

cinsk cannabis, og hvordan er disse midler blevet anvendt?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt, da ministeriet til brug for min besvarelse har anmo-

det om et bidrag fra Lægemiddelstyrelsen.  

 

Jeg forventer at besvare spørgsmålet endeligt ultimo august.  

 

 

Med venlig hilsen 
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